
Subject: Klein & Hummel VS-56 Röhrenverstärker
Posted by DmitryB on Wed, 04 Jan 2023 21:34:58 GMT
View Forum Message <> Reply to Message

Looking for a Klein & Hummel / Telewatt VS-56 Röhrenverstärker
With shipping to Finland
Thanks!

Subject: Aw: Klein & Hummel VS-56 Röhrenverstärker
Posted by Radio-aktiv on Thu, 05 Jan 2023 09:42:00 GMT
View Forum Message <> Reply to Message

Hallo,

One is offered on ebay. The bid price at the moment is quite ok yet.

 https://www.ebay.de/itm/125683139848?hash=item1d434c8508:g:8
u0AAOSw8HtjCeJb&amdata=enc%3AAQAHAAAAoDev2%2BX4IXPiLKXVy
HsINe3TnpJ0MXgN%2BPVrF29u%2B3aSFnHqydo6js1%2BABxoco6sIAw0nzM
cp6RqGmS%2FA26Op0lHXnBa6iA2omU%2F94BB6pHm%2FNT%2BIjaDEBZeatK
7NhP5DPlqL0Ph4G69Vi8ItjXGg2C9wKUnpaySmkiNccOcPlLD4jK2Jl7yRPI
H0QGkCj6ur2W13aWtPWKb2PxibmgmqUs%3D%7Ctkp%3ABk9SR_ahwZSwYQ

Grüße
Karl

Subject: Aw: Klein & Hummel VS-56 Röhrenverstärker
Posted by ocean-boy 204 on Thu, 05 Jan 2023 11:44:52 GMT
View Forum Message <> Reply to Message

Das Chassis sieht nicht gerade sehr schön aus, bei den Endröhren fehlen die Haltebügel.

M.f.G.

Subject: Aw: Klein & Hummel VS-56 Röhrenverstärker
Posted by Radio-aktiv on Thu, 05 Jan 2023 12:44:21 GMT
View Forum Message <> Reply to Message

Hallo ocean-boy 204,

das sind Lapalien. Die Telewatt Geräte sind mittlerweile recht rar, da darf man froh sein
überhaupt etwas zu bekommen zu einigermaßen Preisen. Ein perfektes Gerät ist da
schon fast unbezahlbar. Das Gerät bei ebay ist top solide aufgebaut und nicht verbastelt. Die
Frontplatte ist auch sehr gut. Das würde mich mehr stören.

these are trifles. The Telewatt devices are now quite rare, so you can be happy to get anything
at all at reasonable prices. A perfect device is almost priceless. The device on ebay is top
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solidly constructed and not tinkered with. The front panel is also very good. That would bother
me more.

Anbei ein Foto meines VS70. Das Gerät müsste ich mal herrichten. Verkaufen will ich es
nicht.

Attached is a photo of my VS70. I need to fix the device. I don't want to sell it.

Teile zum herrichten habe ich vor einiger Zeit schon beschafft.

I got some parts to fix it a while ago.

Grüße
Karl

File Attachments
1) VS70.jpg, downloaded 542 times
2) teile.jpg, downloaded 541 times

Subject: Aw: Klein & Hummel VS-56 Röhrenverstärker
Posted by Radio-aktiv on Fri, 06 Jan 2023 06:57:47 GMT
View Forum Message <> Reply to Message

Hallo,

ich schaue gerade in das ebay Angebot. Das Gerät ging weg für 350€ + 79€ Versand.
Für das Preisniveau der Telewatt Stereo Geräte mit Röhren ist das recht ok finde ich.
Wer billiger kaufen will wird sich schwer tun bei einem vergleichbaren Zustand. In den Fotos
bei ebay sieht man die alten Elkos, die ausgetauscht werden müssen (zumeist "sollten").
Für mein Gerät (VS 70) habe ich im letzten Beitrag das Foto eingefügt, der Elkos die ich
für einen Austausch bestellt habe. Wenn der Vorbesitzer die Elkos (zumindest zum Teil)
nicht getauscht hat kann man davon ausgehen dass das Gerät überholt werden muss, um
längerfristig Freude beim Musik hören damit zu haben. Dazu gehört auch das Prüfen
der Röhren und ein Wechsel schwacher Röhren. Reinigen der Potis und Schalter. Prüfen
und Einstellen von Arbeitspunkten. Checken der elektrischen Sicherheit. Und was man sonst
noch so machen will...

I'm looking at the ebay listing right now. The device was sold for €350 + €79 shipping. For
the price level of the Telewatt stereo devices with tubes, I think that's quite ok. Anyone who
wants to buy cheaper will have a hard time with a comparable condition. In the photos on ebay
you can see the old electrolytic capacitors that need to be replaced (mostly "should"). For my
device (VS 70) I included the photo in the last post of the electrolytic capacitors that I ordered
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for an exchange. If the previous owner has not replaced the electrolytic capacitors (at least in
part), it can be assumed that the device needs to be overhauled in order to enjoy listening to
music in the long term. This also includes checking the tubes and changing weak tubes. Clean
the pots and switches. Checking and setting working points. Electrical safety check. And
whatever else you want to do...

Grüße
Karl 

Subject: Aw: Klein & Hummel VS-56 Röhrenverstärker
Posted by Radio-aktiv on Fri, 06 Jan 2023 07:04:44 GMT
View Forum Message <> Reply to Message

A picture, to remember the offer and purpose of documentation.

Grüße
Karl

File Attachments
1) ebay_Angebot.jpg, downloaded 382 times

Subject: Aw: Klein & Hummel VS-56 Röhrenverstärker
Posted by Radio-aktiv on Fri, 06 Jan 2023 19:41:37 GMT
View Forum Message <> Reply to Message

weitere Angebote.
more offers.

https://www.hifishark.com/search?q=klein+%26+hummel+vs-56

https://www.ebay-kleinanzeigen.de/s-vs56/k0

Grüße
Karl

Subject: Aw: Klein & Hummel VS-56 Röhrenverstärker
Posted by DmitryB on Sun, 08 Jan 2023 11:53:27 GMT
View Forum Message <> Reply to Message

Thanks. It was me. I bought this device from ebay.
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Subject: Aw: Klein & Hummel VS-56 Röhrenverstärker
Posted by Radio-aktiv on Sun, 08 Jan 2023 20:27:18 GMT
View Forum Message <> Reply to Message

Great, I think it was an interesting opportunity to get a device easily. Waiting any longer for
another offer wouldn't have helped much in my opinion.

I would be happy if you would post here in the forum how the shipping was and how the
experience with the device is. Gladly with photos.

If you have any questions about repairs, we can certainly help in the forum.

Best Regards
Karl
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